

Circular No. 2 /2025

10 Feb/2025

To : private Health Establishments

تعميم رقم : 2 / 2025م

10 فبراير / 2025م

إلى : المؤسسات الصحية الخاصة

الموضوع : تحديد ساعات استقبال المراجعين في مراكز فحص اللياقة الطبية الخاصة

Defining Working Hours for Receiving Clients at Private Visa Medical Centers

In line with the improvement measures for the visa medical system and related laboratory tests (IGRA), and in consideration of the best interests of beneficiaries of the visa medical service, the following directives have been established:

1. Clients seeking visa medical shall be received at private healthcare establishments from **7:30 AM to 5:00 PM**, (Saturday to Wednesday).
2. Samples for laboratory testing shall be sent to **CDC**, (Ministry of Health) on the following day, between **7:30 AM and 10:00 AM**.
3. Non-compliance with these procedures will be considered a violation of this directive and will subject the institution to accountability measures.

تماشيا مع الخطوات التحسينية لنظام فحص اللياقة الطبية وفحوصات الاجرا وبناء على ما تقتضيه مصلحة المستفيدين من خدمة فحص اللياقة الطبية تقرر تطبيق الاتي:

- 1- يتم استقبال المراجعين لفحص اللياقة الطبية في المؤسسات الصحية الخاصة من الساعة 7:30 صباحا الى الساعة 5:00 مساء من يوم السبت الى الاربعاء.
- 2- يتم ارسال عينات الاجرا الى مراكز فحص اللياقة الطبية في وزارة الصحة في اليوم التالي من سحب العينة من الساعة 7:30 الى الساعة 10:00 صباحا.
- 3- عدم التقيد بهذه الاجراءات يعتبر مخالفة لما جاء في التعميم و يعرض المؤسسة للمساءلة.



الدكتور . مهنا بن ناصر المصلي
مدير عام المديرية العامة للمؤسسات الصحية الخاصة

نسخه الى:

- مكتب سعادة وكيل الوزارة للشؤون الصحية
- المديرية العامة لتقنية المعلومات والصحة الرقمية
- المديرية العامة للخدمات الصحية بمحافظة مسقط
- مدير مشروع السل الرنوي الكامن

